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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 16-04-2025 

Tijd 10:00 - 11:30 

Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX DOETINCHEM) 

Voorzitter Mark Boumans 
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Opening en mededelingen 
H. de Vries en A. Bronsvoort zijn verhinderd. J. Hoenderboom vervangt A. Bronsvoort. 
M. Maasdam meldt dat morgen bekend wordt wie voorgedragen wordt als nieuwe 
burgemeester van Oude IJsselstreek. Op 20 juni is de benoeming en stopt zij als 
waarnemer.  
M. Boumans meldt dat na 20 juni besloten zal worden wie H. de Vries opvolgt in het 
dagelijks bestuur. Tot die tijd zal hij de portefeuille van H. de Vries overnemen.  
Actie W. Stortelder   
L. Dennenberg meldt dat op 19 mei een digitale toelichting voor Raadsleden is op de 
begroting. Er is één datum. Er komen niet zo veel mensen dus twee avonden is niet 
nodig.  
 
Op 22 mei (achterhoek dag) ontmoeting Board en algemeen bestuur is L. Dennenberg 
voor het laatst. M. Maasdam is 28 mei voor het laatst bij het algemeen bestuur. 
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Lobby en terugkoppeling werkbezoek Brussel. 

J. Bengevoord geeft aan dat de startbijeenkomst NPVR prima was op 3 april. We 

mogen tevreden zijn met de koppeling aan I&W en DG K. van de Burg. E. Ouwejan is 

als tweede contactpersoon vanuit EZ gekoppeld. K. van de Burg wil graag de regio in. 

M. Boumans bevestigt dit en geeft J. van Donk graag de credits voor het binnenhalen 
van I&W. Aanvankelijk was OCW aan ons gekoppeld. 
J. van Oostrum geeft terug dat hij bij de werksessie van I&W was aangesloten. Samen 
met de P10 is er onderzoek gedaan naar mobiliteit op het platteland. De presentatie 
was erg technisch. Hier kunnen/moeten echt nog stappen worden gezet. M. Maasdam 
vult aan, we moeten alert blijven, voordat je het weet eindigt alles weer op de MIRT 
tafel. 
J. van Oostrum was afgelopen zaterdag ook bij de midterm review van de provincie in 
Zutphen. Dat gaf hem ook niet veel vertrouwen in de bereikbaarheid van de 
Achterhoek. Er worden veel buslijnen geschrapt. 
 
J. Bengevoord meldt terug uit het bezoek aan Brussel in opvolging van het onderzoek 
van Publyon. Grootste kansen liggen er voor circulair bouwen. En wat veel naar voren 
kwam was militaire mobiliteit. De Achterhoek komt hier niet in voor omdat onze infra 
niet op orde is. Dat is een nieuw haakje voor de lobby op mobiliteit. 
De voorbereiding door Publyon was goed, we gaan nu kijken op welke momenten we 
kunnen/moeten aanhaken. 
 
J. van Oostrum heeft behoefte om helder te hebben waar we op inzetten, wat we 
willen bereiken en op welke termijn. Een of twee concrete dossiers pakken en 
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uitproberen. Hij wil daar graag afspraken over maken in het algemeen bestuur. Ook 
richting EWRC. Daarbij komt ook de vraag naar voren aan welke regio’s in Europa we 
ons kunnen verbinden. 
M. Maasdam vond de analyse van Publyon erg landbouw georiënteerd. Ze mist de 
kansen op innovatie. Dat zou ook goed zijn om te profileren. Ze meldt terug dat ze 
gesprekken voert over welke kansen defensie biedt voor de Achterhoek. Waarbij ook 
de link naar Duitsland gelegd wordt. Ondernemers linken vooral richting Eindhoven. A. 
Stapelkamp geeft mee om ook te kijken naar Rheinmetall en Vliegveld Weeze. 
 
A. Stapelkamp vraagt hoeveel we bereid zijn te investeren in Brussel. De Haagse lobby 
kost al moeite genoeg. J. Bengevoord antwoordt dat er nu -tijdelijk- extra capaciteit 
op zit in de persoon van N. Eppich. Concreet kunnen we aan de slag met circulair 
bouwen en kijken met welke regio we kunnen optrekken.  
M. Boumans geeft aan dat we breed zullen inzetten op landbouw en innovatie, en 
zorgen voor draagvlak richting EWRC. 
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Project zorg voor mekaar (Regio Deal) 

J. Bengevoord geeft mee dat dit niet een voorbeeld project is dat hij voor ogen had 

met de Regio Deal. Dit voor de toekomst. Het algemeen bestuur neemt voorts kennis 

van het project Zorg voor Mekaar.  
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Mobiliteitsprojecten VSD 2024 en Slim en Schoon 2025 (sectorale provinciale 

middelen) 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de mobiliteitsprojecten VSD 2024 en Slim en 

Schoon 2025. 
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Gesprek over inhoudelijke agenda en rolneming 8RHK 

L. Dennenberg geeft kort de presentatie die 8 april ook is gegeven. Dit omdat een 

aantal AB-leden niet aanwezig kon zijn. Vanuit algemeen bestuur wordt het volgende 

meegegeven voor het vervolg.  

➢ Herkenning dat we meer focus moeten aanbrengen in de inhoud (o.a. ook de 
ervaren bestuurlijke drukte, eerst snoeien dan bloeien) 

➢ Inhoud is leidend, Governance volgt (eerst de inhoudelijke discussie, voordat 
je over Governance doorpraat) 

➢ Centrale vraag voor de inhoud is: waar zijn we als regio écht van? Waar zit de 
meerwaarde? Aantal inhoudelijke noties die meegegeven zijn in dit kader: 

▪ Regio is van de grote hoofdopgaven van de regio 
(mobiliteit/infra, economie/werklocaties, arbeidsmarkt) 

▪ Regio is van datgene dat van nature gemeentegrens 
overstijgend is 

➢ Niet te snel aan de huidige structuur van de Governance komen. Wel goed om 
te verkennen. Gedachte van een coöperatie geeft energie. Verwachting is dat 
uitwerking van een dergelijk model wel wat meer tijd vraagt 

➢ Aandacht schenken aan gelijkwaardigheid, zeker als één partner het meest 
betaald 

➢ Er zit duidelijk een knelpunt in de uitvoeringskracht regionaal, bij alle partners 
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➢ Verwachting 22 mei: 
o Aanscherpen inhoudelijke agenda voor het goede gesprek. Kijk ook 

naar formuleringen die energie geven en met positieve connotaties. 
o Goed om dan een slag verder te zijn zodat we inhoudelijk het goede 

gesprek kunnen voeren,  
o Scherp maken wat wel past binnen de regio en wat niet (meer) 

 
M. Boumans geeft aan dat het doel ook is om meer integraal en flexibeler te gaan 
werken. 
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Verslag van de vergadering van 5 maart 2025 

Het verslag wordt vastgesteld. 
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Rondvraag en belangrijke data 

Van 13- 15 oktober is de EWRC in Brussel. 

M. Boumans zal, namens de burgemeesterskring, 22 mei naar Montferland gaan voor 
een kort woordje bij de beëdiging van A. Fellinger.  
 

19 mei TECH.LAND partner Meeting en Diner (J. Bengevoord) 

22 mei ontmoeting algemeen bestuur en Achterhoek Board (Achterhoek Dag) 

11 juni 2025: Achterhoeks Lentefestival 

23 juni 2025 (voorlopig): Werkbezoek minister Uitermark 

2 juni BOL-overleg (Bestuurlijk overleg leefomgeving) waar Rijk en Provincie over 

afspraken in Ruimtelijk arrangement besluiten. 

Week 7-11 juli: Werkbezoeken Tweede Kamerleden aan Gelderse regio’s 

           

            

Vastgesteld d.d. 28 mei 2025 
 
 
 
 
Mw. W. Stortelder,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
Plv. secretaris/directeur    voorzitter 

 

 


